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REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Punkt 3. Hilse på Sussie Enghøj Bruun 

Sussie er ansat som afløser for Ellen Balleby, som går på pension. 

 

Sussie fortalte lidt om sig selv, hendes baggrund for at søge stillingen, og hvad hun har brugt de 

første par uger på og hvad hun vil bruge den kommende tid til. 

 

Punkt 4. Status P-Avisen 

Antallet af borgere, der ikke får leveret pensionistavisen, er faldet,siden vi skiftede distributør. 

 

FK distribution har stillet krav om levering af minimum 10.000 stk. fremover. Vi mangler cirka 500 

stk. for at komme op på det antal.  

 

Som det er nu, er Flemming rundt med et antal aviser til bl.a. aktivitetscentre, bibliotek m.m., hvis 

det antal kan tælle med, kan vi godt komme derop. Flemming spørger FK distribution, om de kan 

håndtere at levere f.eks 50 stk. til en adresse og i givet fald om denne levering tæller som en 

levering eller 50. 

 

Punkt 5. Nyt fra Rådets medlemmer 

Jørgen M. Hansen er blevet udpeget til at deltage i møde omkring demensalliancen. Mona giver 

besked videre til Hanne Bylov 

 

Aksel fortalte, at Regionsældrerådet er ved at planlægge et stormøde for alle ældreråd i Syddanmark 

den 6. november på I.P.Schmidt. Hovedtaler bliver Stephanie Lose  

 

Grethe – Har været til møde i bibliotekets Brugerråd, hvor de var i Taulov for at se deres 

selvbetjente bibliotek. På næste møde skal de til Sønderborg og se deres nye bibliotek. 

 



Næste møde i Seniorrådet den 22. juni bliver holdt på Othello, hvor vi starter med rundvisning. På 

samme møde får vi også besøg at Heidi Schmølz og Kirsten Færgeman fra Elbokøkkenet. 

 

Seniorrådet har været til konference i Nyborg, hvor de deltog i flere gode seminarer. 

 

Seniorrådet har fået indbydelse til Ellen Ballebys afsked. Flemming sørger for en gave og opfordrer 

til, at man deltager. 

 

Punkt 6. 4 Bymøde  

Mødet bliver den 12. september. Emnet er pårørende og kommer til at foregå på Sundhedshuset og 

Seniorhuset I.P.Schmidt. 

 

Punkt 7. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona:  

Punkt 7.1 Ansøgning om godkendelse som støtteberettiget pensionistklub i Fredericia 

Kommune – HM pensionisterne 

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet følger indstillingen 

 

Punkt 7.2 Orienteringssag – Udbetalt støtte til godkendte pensionistforeninger i Fredericia 

Kommune 2018 

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet tog indstillingen til efterretning 

 

 

Punkt 7.3 Ansøgning om støtte til uddannelse af krisevagter – Krisecenteret for kvinder 

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet tog indstillingen til efterretning 

 

 

Punkt 7.4 Orienteringssag – Anvendelse af Servicelovens §§ 125-129 – Plejen 2017  

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet tog indstillingen til efterretning 

 

Punkt 7.5 Kommissorium for Senior- og Handicapudvalget   

Mona orienterede om punktet. Seniorrådet havde et par uddybende og forklarende spørgsmål, som 

Mona svarede på, hvorefter Seniorrådet tog indstillingen til efterretning.  

 

 



Punkt 7.6 Orienteringssag – Status på indsatserne i Budget 2018 

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet tog indstillingen til efterretning. 

 

Punkt 7.7 1. Budgetopfølgning 2018 for Senior- og Handicapudvalget  

Mona orienterede om punktet, og Seniorrådet tog indstillingen til efterretning. 

 

Punkt 8. Venteliste til pleje- og dagcenter 

Punkt 8.1 Orientering v/ Jan Kargo 

Ventelisten er stigende. Der er nu 46 på venteliste. 18 uden special ønske. 2 har overskredet 

ventelistegarantien. 22 søger demenspladser. 6 udenbys borgere.  

 

Der er klart behov for flere pladser.   

 

Punkt 9. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 10. Eventuelt 

Punkt 10.1 Vikarsituationen 
Mona orienterede om vikarsituationen. Hvad det har betydet, og hvad der bliver gjort af tiltag for at 
bedre situationen. 
 
Fødselsdag Øster Elkjær. En dejlig dag.  
 
Den 26. juni er der åbning af demenscenter Lillebælt fra 13.00 – 15.00. Der bliver sendt indbydelse. 
 
Den 30. november tur med Udvalget med besøg på plejecenter. Ideer til, hvor man skal tage hen, 
modtages gerne. 
 
 


